

Digital China Holdings Limited (Stock Code:0861) ("Digital China") is the number one information technology ("IT") products distributor and systems integrator as well as a leading networking product developer in China (source: IDC). It provides software and hardware solutions to its clients, with a strong focus to add value to them.

Digital China engages in three groups of businesses:

#### Distribution

Digital China distributes a vast array of IT products from 20 some international manufacturers, including notebook computers, desktop computers, PC servers, data projectors to consumer IT products through a network of 6,000 down-stream resellers and chainstores in China.

### **Systems**

Targetting corporate users, the business provides systems products which include mainframe servers, networking and storage products, and packaged software systems products; and technical solution provisioning, hardware maintenance and training.

## Services

Focusing telecommunications, finance, government and manufacturing sectors, the business provides consulting, application software development, systems integration and related training with a solid vertical industry-specific knowledge and capacity to implementation.

Digital China was spun off from Lenovo Group Limited and separately listed on the main board of The Stock Exchange of Hong Kong Limited on 1 June 2001. Right after the listing, Digital China became a constituent in the Hang Seng Mainland Composite Index – Information Technology as well as the Morgan Stanley Capital International Standard Index. Digital China is an associated company of Legend Holdings Limited.

神州數碼控股有限公司\*(股份代號:0861) (「神州數碼」)為中國之最大資訊科技(「IT」) 產品分銷商及系統集成商及知名的網絡產品開發 商之一(資料來源:IDC)。神州數碼為客戶提供 軟硬件方案的同時,更著重為他們提升值價。

神州數碼從事的三項業務:

#### 分銷

透過中國6,000間下游批發渠道及零售連鎖店,神州數碼分銷20多個國際品牌的IT產品包括:筆記本電腦、台式機腦、電腦伺服器、投影機以及消費類IT產品。

## 系統

系統業務專為企業用戶提供主機、網絡及存儲設 備及套裝軟件等系統級產品、以及技術性解決 方案、硬件維修及培訓。

# 服務

主要為通信、金融、政府及製造業客戶提供全面的行業服務,包括諮詢、應用軟件開發、系統集成及相關培訓。

神州數碼於2001年6月1日自聯想集團有限公司 分拆,在香港聯合交易所有限公司主板掛牌上 市,在上市後隨即被列入香港恒生中國內地綜合 指數的成份股,資訊科技類別,並被納入摩根士 丹利資金國際標準指數內。神州數碼為聯想控股 有限公司之聯營公司。

<sup>\*</sup> for identification purpose

<sup>\*</sup> 僅供識別